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Altijd fijn een woord te mogen spreken over iemand die zo verknoopt is met de 

Grol. Zelfs uniek, met een voormalig voorzitter als vader en een voormalig 

secretaris als schoonvader. Beiden zijn helaas niet meer onder ons maar 

hebben oneindig veel voor de vereniging betekent. Stokkersweg en Porskamp Passage.  

Jij hebt je bijdrage zeker ook geleverd. Jarenlang was je jeugdleider. Natuurlijk 

noemde jij dat altijd een gouden generatie, welke jeugdleider doet dat niet? De 

Grol heeft intussen een grote verzameling aan gouden generaties. ‘Wanneer 

zorgt die goudschat ervoor dat jullie weer eens op ons niveau spelen’, vroeg de 

voorzitter van Longa een paar weken geleden. Hij was er speciaal voor komen 

kijken bij Grol 1. Hij heeft het juiste voorgevoel.  

Voetballend hoorde jij niet bij zo’n gouden generatie, dat kunnen meer mensen 

hier stellen. Je wist dat leuk te verpakken door altijd te zeggen dat je op een 

hoog niveau speelde. Welke niveau vroeg dan de ander? Veld 3 en 4, zei je dan.  

Misschien wel het mooiste dat je bij de Grol hebt gedaan, is het werken bij 

Henk en Annelies in de kantine. Achter de bar in gesprek met voetballers, 

toeschouwers, sporters uit de sporthal, vakantiegangers en stamgasten.  

Bestuurlijk heb je je ingezet als lid van het SEAG-bestuur. Dat bestuur is 365 

dagen in het jaar verantwoordelijk voor onze uitgebreide en kwalitatief 

hoogstaande accommodatie. Fijn dat je dat jaren hebt willen ondersteunen. 

Maar je hebt zeker affiniteit in die richting als ik alleen al je dagelijkse functie 

noem. ‘Business Developer Managed and Technical Services bij Dustin 

Nederland. Dustin is een internationale dienstverlener en leverancier in de 

Informatie Technologie. Je legt grote afstanden af in je werk en je hebt geen 9 

tot 5 baan. Een stabiele thuissituatie is dan wel gewenst. Dat zit wel goed -naar 

mijn waarneming- met Danielle en jullie jongvolwassen kinderen Pleun en Daan 

Ja Rob, ik zou het bijna vergeten. De Knunnekes. Je was jarenlang President van 

de Knunnekes, een hoge erebaan in deze stad. Dat je er veel inzet in moet 

stoppen, vergeten mensen nog wel eens. Ik ben je zeer dankbaar dat jij in die 

functie het mogelijk hebt gemaakt dat Grol 1 op donderdagavond naar de buut-

avond mocht komen. Eigenlijk bedoeld voor de sponsoren van de Knunnekes. 

Jij begreep dat de tijd tussen buut-avond en zondagmiddag zo groot mogelijk 

moest zijn. Zo’n inside kenner hebben we graag bij ons. Nog vele jaren. Maar 

eerst gefeliciteerd met deze 50 jaar!  


